
 

 
  

Številka: 900-396/2016-4   

Datum: 16.1.2017 

 

   

Z A P I S N I K 

 
18. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo, 11. 1. 2017 ob 

18.00 uri, na sedežu Četrtne skupnosti Rožnik, Viška cesta 38, Ljubljana. 

 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne 
skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana, Aleš Jenko. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boris BAVEC, Tomaž ČUČNIK, Aleš JENKO, Rok KLEMŠE, Manca 
RADIĆ, Vesna ŠKERL, Rebeka TOMŠIČ, Živa VIDMAR, Matej WEISSENBACH. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Mojca BIZJAN, Selma HALILOVIĆ, Uroš LOGAR – opr. odsoten, 
Klemen SODRŽNIK, Boštjan WEISSENBACH, Miro ŽAGAR – opr odsoten. 

 

OSTALI NAVZOČI: Franc Možina – Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL, 

Damjan Kregar – Ljubljanski potniški promet, Anto Bagarić in Tina Štupica, javna uslužbenca Službe 
za lokalno samoupravo MU MOL. 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je od 15 članov sveta prisotnih 8 članov, kar pomeni, da je bil svet 
sklepčen in je lahko začel z delom.  

 

Člani sveta so predlog DNEVNEGA REDA prejeli s sklicem seje.  
 

V sprejem je predlagal naslednji: 

 

Predlog DNEVNEGA REDA: 

 

1. Obravnava poteka linije LPP št. 14 

2. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje Sveta ČS Rožnik Mestne občine Ljubljana 

3. Izvedbeni načrt programov in projektov Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine 

Ljubljana za leto 2017 

4. Pobude in predlogi 

5. Poročilo predsednika sveta o tekočih zadevah 

6. Razno 

 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 8 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 1 

 OBRAVNAVA POTEKA LINIJE LPP ŠTEV. 14 
 

Predsedujoči je besedo predal Francu Možini iz Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet (v 

nadaljevanju OGDP MOL) ter Damjanu Kregarju iz Ljubljanskega potniškega prometa (v 
nadaljevanju LPP), ki sta podala poročilo o problematiki na avtobusni linji št. 14 in predlagane možne 
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rešitve. Rešitvi sta dve, in sicer, da se avtobusna postaja Cesta na Vrhovce ukine, možno pa je tudi, da 

postaja ostane.  

Po končani razpravi, v kateri so sodelovali vsi prisotni, je bilo dogovorjeno, da se predlagane možne 
rešitve z dopisom posredujejo vsem vključenim v konkretni zadevi.  

Med razpravo se je seje udeležil podpredsednik sveta Tomaž ČUČNIK. Po razpravi se je predsedujoči 

gostoma iz OGDP MOL in LPP zahvalil za izčrpno poročilo.  

 
 

AD 2 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI 

ROŽNIK MESTNE OBČINE LJUBLJANA 

 

Zapisnik 17. redne seje so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje.  
 

Pripomb na zapisnik ni bilo in predsedujoči je dal na glasovanje: 

Predlog SKLEPA št. 1/18: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 17. redne seje sveta. 
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 

Sklep št. 1/18 je bil sprejet. 

 

 

AD 3 

IZVEDBENI NAČRT PROGRAMOV IN PROJEKTOV ČETRTNE SKUPNOSTI ROŽNIK 

MESTNE OBČINE LJUBLJANA ZA LETO 2017 
 

Predsedujoči je navzoče seznanil z zneskom 19.841 evrov, s katerim četrtna skupnost razpolaga v 

letošnjem proračunskem letu, ter jih pozval, da do prihodnje seje posredujejo svoje predloge za 
vključitev v programe četrtne skupnosti. V nadaljevanju je povedal, da bodo na naslednji seji skupaj z 

izvedbenim načrtom sprejeli tudi posodobljeni register tveganj.  

 

 

AD4 

POBUDE IN PREDLOGI 

 
Gradivo za to točko so članice in člani sveta prejeli s sklicem seje.  

 

a) Pobuda občana preko portala Pobude meščanov, posredovana z OGDP MOL 
Predsedujoči je povzel pobudo občana, da se cestne grbine nadomestijo z narebreno površino, 

ki je dovolj moteča, da vozniki znižajo hitrost. Občan je še posebej izpostavil Večno pot, kjer 

so na cestišču kar štiri grbine.  

 
V razpravi so sodelovali Boris Bavec, Tomaž Čučnik, Aleš Jenko, Živa Vidmar in Matej 

Weissenbach.  

 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

Predlog SKLEPA št. 2/18: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana se je seznanil s pobudo občana 

in odgovorom Oddelka za gospodarske dejavnosti MOL, da Pravilnik o projektiranju 

cest ne predvideva zmerno narebrenih površin, zato podpira ugotovitev Oddelka za 

gospodarske dejavnosti in promet MOL, da nadomestitev grbin z narebrenimi 

površinami ni možna.  
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
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Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 2/18 je bil sprejet. 

 

b) Pobuda Mestnega redarstva Mestne občine Ljubljana, za določitev dveh najbolj 

kritičnih lokacij, na katerih bodo izvajali meritve z radarjem.  

Predsedujoči je povzel dopis Mestnega redarstva Mestne občine Ljubljana, s katerim pozivajo 

četrtne skupnosti k posredovanju kritičnih lokacij, kjer bodo lahko izvajali meritve s 
samodejnim merilnikom hitrosti.  

 

Po končani razpravi, v kateri so sodelovali vsi navzoči, je predsednik dal na glasovanje 
naslednji 

Predlog SKLEPA št. 3/18: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana predlaga za izvajanje meritev s 

samodejnim merilnikom hitrosti – radarjem, naslednje lokacije: 

1. Cesta na Vrhovce (od križišča s Potjo Rdečega križa proti OŠ Vrhovci) 

2. Rožna dolina, Cesta IX 

3. Kikljeva ulica 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 3/18 je bil sprejet. 

 

c) Pobuda občana za ureditev parkiranja v drugem delu Ceste XIX, Rožna dolina.  

Predsedujoči je članice in člane seznanil s prejeto elektronsko pošto občana, v kateri Svet 

Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana seznanja s problematiko parkiranja na ulici 

ter prosi za preučitev situacije.  
 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali vsi prisotni. Po razpravi je predsedujoči 

dal na glasovanje naslednji 

Predlog SKLEPA št.  4/18:  

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana podpira pobudo občana po 

ureditvi parkiranja na cesti XIX, Rožna dolina, ter jo v nadaljnjo obravnavano 

posreduje na Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet in Mestno redarstvo MU 

MOL.  

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 4/18 je bil sprejet. 

 

d) Prošnji za uporabo sejne sobe Službe za lokalno samoupravo MU MOL na Viški cesti 38 

- Prisotni so gradivo za to podtočko prejeli na sami seji. Predsedujoči je navzočim povedal, 

da se je na Četrtno skupnost Rožnik Mestne občine Ljubljana obrnilo prostovoljno društvo 
Tromostovje, s prošnjo za brezplačno koriščenje sejne sobe na Viški cesti 38. V razpravi 

je bilo med drugim omenjeno, da društvo deluje v javnem interesu, da so člani društva 

tudi starejši prebivalci iz območja Četrtne skupnosti Rožnik, ter da je društvo sejno sobo 
že koristilo v decembru, proti plačilu obratovalnih stroškov.  

 

Po končani razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

Predlog SKLEPA št. 5/18: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana skladno z 2. in 3. členom 

Pravilnika o kriterijih in načinu uporabe prostorov za delovanje četrtnih skupnosti, 

vključuje v program Četrtne skupnosti Rožnik ter potrjuje brezplačno uporabo 

sejne sobe Službe za lokalno samoupravo MU MOL na Viški cesti društvu 

Tromostovje, za izvajanje dobrodelnega in humanitarnega programa pomoči ljudem 

in posameznikom, ki je v interesu Četrtne skupnosti Rožnik in pomeni pospeševanje 
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socialne in humanitarne aktivnosti ter medsebojne pomoči občanom četrtne 

skupnosti. 

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 

Sklep št. 5/18 je bil sprejet. 

 

- Predsedujoči je prisotne seznanil z vlogo občanke, ki je na Službo za lokalno samoupravo 

MU MOL naslovila prošnjo za uporabo sejne sobe na Viški cesti 38 za izvajanje tečaja 
joge. Med razpravo so se člani in članice sveta četrtne skupnosti strinjali, da sejna soba ni 

primerna za takšne aktivnosti, kot tudi, da morajo biti vse aktivnosti, ki se izvajajo v 

prostorih četrtne skupnosti neprofitne narave.  
 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

Predlog SKLEPA št. 6/18: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana se je seznanil s prošnjo 

občanke in sprejel stališče, da sejna soba na Viški cesti 38, v prostorih Službe za 

lokalno samoupravo MU Mol ni primerna za kakršno koli izvajanje športnih 

aktivnosti ali joge, zato pobude ne podpira.  
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 

Sklep št. 6/18 je bil sprejet. 

 

e) Pobuda občana za vzdrževanje makadamske ceste Vrhovci, Cesta I 
Predsedujoči je navzoče seznanil z vsebino uradnega zaznamka, v katerem občan podaja 

pobudo za zasutje lukenj v makadamskem cestišču, hkrati pa želi, da se prične postopek za 

ureditev javnega lastništva zemljišča, ki je pogoj za asfaltiranje ceste. Predsedujoči je odprl 
razpravo, v kateri so člani in članice sveta poudarili, da je bila konkretna problematika v zvezi 

z vzdrževanjem makadama že posredovana na pristojni oddelek.  

Po končani razpravi, v kateri so sodelovali vsi navzoči, je predsedujoči dal na glasovanje 

naslednji 
 

Predlog SKLEPA št. 7/18:  

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana se je seznanil s pobudo občana 

in jo podpira. Svet četrtne skupnosti Rožnik naproša pristojni oddelek MU MOL, da 

poskrbi za sanacijo makadamskega cestišča, ter prične postopek za asfaltiranje ceste.  

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 7/18 je bil sprejet. 
 

 

 

AD5 

POROČILO PREDSEDNIKA SVETA O TEKOČIH ZADEVAH 

 
Predsedujoči je povzel prejete odgovore, ki so jih člani sveta prejeli v gradivu s sklicem seje:  

 

a) Odgovor Oddelka za urejanje prostora MU MOL (OUP MU MOL) na sklep sveta št. 12/15 o 

seznanitvi s študijo Celovitih poplavnih ukrepov na zgornjem toku Glinščice in Pržanca. OUP 
MU MOL je četrtno skupnost seznanil s spletnim naslovom, kjer se študija nahaja, članice in 

člani sveta pa so se dogovoril, da bodo povezavo objavili tudi na spletni strani ČS Rožnik.  
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b) Odgovor Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL na sklep sveta št. 10/15, v 

zvezi s posredovanjem informacij o statusu projekta Zadrževalnik Brdnikova. Izvedba 

zadrževalnika je predvidena v več fazah. V prvi fazi je predvidena izvedba protipoplavnih 
ukrepov, ki s nanašajo na ureditev pregrade, za kar je že izdelana projektna dokumentacija, ter 

pridobljeno gradbeno dovoljenje, ki je že pravnomočno. V teku pa je postopek javnega 

naročila za izbor izvajalca gradnje. Rok za izvedbo je predviden do konca leta 2017. V teku pa 

so tudi že aktivnosti za izvedbo druge faze urejanja zadrževalnika, ki predvideva postavitev 
zaporničnega objekta z nadvišanjem desnega brega Glinščice. Strokovne podlage so že 

izdelane, pridobitev projektne dokumentacije ter gradbenega dovoljenja pa je predvidena v 

letošnjem letu, izvedba dela pa v letu 2018.  
c) Odgovor Oddelka za urejanje prostora MU MOL na sklep sveta št. 7/16, v katerem 

posredujejo pripombe mestne občine k osnutku  DPN Varovano parkirišče Brdo zahod.  

Mestna občina je v svojem dopisu ugotovila, da smernice MOL niso bile upoštevane v 
ustrezni smeri, zato jih je ponovno navedla, dodali pa so še dodatne ugotovitve, ki so se 

izkazale po pregledu gradiva osnutka DPN.  

d) Odgovor Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL na poslan dopis s strani 

sveta v zvezi z ureditvijo košev za smeti na parkirišču Živalskega vrta. OGDP v svojem 
dopisu navaja, da predmetnega parkirišča ne vzdržuje, zato je po razpravi predsedujoči dal na  

glasovanje naslednji 

 

Predlog SKLEPA št. 8/18: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana se je seznanil z odgovorom 

Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL in poziva Mestno občino 

Ljubljana, da kot lastnica in ustanoviteljica pozove Živalski vrt Ljubljana, da poveča 

kapaciteto košev na parkirišču ali pa obstoječe koše nadomesti z večjimi.  

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 8/18 je bil sprejet. 
 

e) Odgovor Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL na sklep sveta št. 5/16, v 

zvezi s pluženjem vseh ulic območja Četrtne skupnosti Rožnik, ter pluženjem vseh odcepov 

Gabrščkove ulice. Svet obveščajo, da je plan zimske službe že izdelan, ter da so v njem zajete 
vse kategorizirane ceste. Odcepi Gabrščkove ulice niso kategorizirani, zato tudi niso vključeni 

v plan zimske službe.  

f) Odgovor Službe za lokalno samoupravo MU MOL (SLS MU MOL) mestni svetnici Mojci 
Sojer na njeno svetniško vprašanje v zvezi z ureditvijo objekta na Brdnikovi 14. Predsedujoči 

je navzočim povedal, da je v navedeni zadevi sklican sestanek v sredo 25. januarja 2017, 

katerega se bo udeležil. Objekt na Brdnikovi 14 je v solastnini dveh subjektov: MOL in PGD 
Brdo, tema na sestanku pa bo ureditev lastninskih razmerij ter celovita prenova objekta.  

 

 

AD6 

RAZNO 

 

Predsedujoči je prisotne seznanil še z ostalimi informacijami: 
- navzoče je obvestil s pričetkom delovanja zimske službe,  

- povedal, da je bila s 23.11.2016 odpovedana naročnina na časopis Dnevnik,  

- navzoče je seznanil tudi z informacijo z zadnje koordinacije predsednikov četrtnih 
skupnosti, v zvezi s predstavo »Detektiv in zmaj« v organizaciji LPP-ja, ki lahko gostuje 

tudi v osnovnih šola in vrtcih.  
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Dnevni red je bil izčrpan in predsedujoči je ob 19.15 uri zaključil sejo. 

 

 
Zapisala: 

Tina Štupica 

 

 
 

 Aleš Jenko 

predsednik Sveta 
Četrtne skupnosti Rožnik 

Mestna občina Ljubljana 

 


